



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

MAJLIS SUKAN NEGARA MALAYSIA (MSNM) ingin menawarkan sewaan ruang niaga bagi KIOSK yang bertempat di Kompleks Sukan MSN Setiawangsa Kuala Lumpur, pihak yang berminat untuk menyewa ruang niaga kiosk tersebut di pelawa untuk menyertai tawaran tersebut dengan syarat-syarat seperti berikut :-

SH/039/2022 (SPK) – SEWAAN KIOSK DI KOMPLEKS SUKAN MSN SETIAWANGSA

KELAYAKAN	LAWATAN TAPAK	DOKUMEN TAWARAN
<ol style="list-style-type: none">PENGUSAHA/SYARIKAT YANG BERDAFTAR DENGAN SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM)BERDAFTAR DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA (MOF)TIDAK MUFLIS	<ol style="list-style-type: none">TIDAK DIWAJIBKAN TETAPI PIHAK PENGUSAHA/SYARIKAT BOLEH MELAWAT SENDIRI KAWASAN/TAPAKALAMAT : KOMPLEKS SUKAN SETIAWANGSA JALAN 6/27A WANGSA MAJU KUALA LUMPURNO. TELEFON PENYELIA : 011-11321781	<ol style="list-style-type: none">DOKUMEN BOLEH MUAT TURUN DI LAMAN WEB MAJLIS www.nsc.gov.myTARIKH BUKA TAWARAN PADA 2 JUN 2022 (KHAMIS)TARIKH TUTUP TAWARAN PADA 15 JUN 2022 (RABU) SEBELUM JAM 12.00 TENGAHARI

Dokumen tawaran perlu dihantar bersama Sijil Pendaftaran Syarikat (SSM), Sijil Akuan Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan Malaysia, Profail Syarikat dan penyata bank terkini bagi tempoh tiga (bulan).

Dokumen tawaran yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang bermeteri dan bertanda dengan No. Tawaran dan Tajuk di sebelah kiri atas sampul surat dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tawaran seperti alamat di bawah :-

Lobi Aras 1 (Belakang)
Bangunan Pentadbiran
Majlis Sukan Negara Malaysia
Kompleks Sukan Negara
57000 Bukit Jalil Kuala Lumpur

Dokumen tawaran **WAJIB** diisi dengan lengkap, mana-mana dokumen yang dikemukakan selepas tarikh dan masa tutup tidak akan diterima.

Pihak syarikat yang memerlukan penjelasan lanjut hendaklah menghubungi pegawai berikut :-

Pn. Nor Azimah Abdul Aziz (Urusetia Perolehan) : 03-89929804
Pn. Serifah Ramly (Urusetia Perolehan) : 03-89929891
En. Rozaki Zakaria/ Pn. Bayyinah Khaimuza (Spesifikasi) : 03-89929819/89929858